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ZÁPISNICA 

z konferencie TJ Slavoj Veľký Šariš dňa 9. 2. 2019 

 

Program konferencie: 

1. Otvorenie a privítanie členov TJ 

2. Voľba mandátovej komisie 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Oboznámenie s programom a jeho schválenie 

5. Správa o činností fungujúcich oddielov /prečítajú zástupcovia oddielov/ 

6. Správa o finančnom hospodárení TJ 

7. 100 rokov ŠPORTU vo Veľkom Šariši  

8. Športové triedy vo Veľkom Šariši 

9. Podaný projekt na VÚC /rekonštrukcia rožbežísk/ 

10. Diskusia 

11. Návrh uznesenia 

12. Záver 

 

Priebeh rokovania: 

1. Privítanie 

Predseda TJ Slavoj Veľký Šariš p. Peter Peregrin privítal členov, hostí a čestného hosťa 

bývalého dlhoročného predsedu TJ Slavoj Veľký Šariš Jozefa Gaľana.  

2. Voľba mandátovej komisie 

Navrhnutí členovia boli jednohlasne odhlasovaní. Mandátová komisia pracovala v zložení 

Perecárová Iveta, Bernát Slavomír, Scepanik Štefan ml..  

3. Voľba návrhovej komisie 

Navrhnutí členovia  tejto komisie boli jednohlasne  odhlasovaní.  Návrhová komisia pracovala 

v zložení Beran Rastilsav, Šimko Dušan, Klimková Lenka. 

4. Oboznámenie s programom a jeho schválenie 

Predseda TJ Slavoj Peter Peregrin oboznámil prítomných členov a hostí s programom 

konferencie, ktorý bol prítomnými členmi  jednohlasne prijatý.  
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5. Správa o činnosti fungujúcich oddielov 

Správy jednotlivých oddielov predniesli: 

Lyžiarsky oddiel – Šimko Dušan 

Tenisový oddiel – Klimko Jaroslav 

Kolkársky oddiel – Beran Rastislav /muži A/, Klimková Lenka /muži B/, Perecárová Iveta 

/dorastenci/ 

Hokejový oddiel predniesol správu zástupca Štefan Žabecký.  

Jednotliví zástupcovia stručne zhodnotili prácu svojich oddielov  v uplynulom roku 2018.  avšak 

predniesli aj svoje obavy o budúcnosť športu vo Veľkom Šariš, tak aj minulý rok. 

6. Správa o finančnom hospodárení TJ 

Správu o hospodárení predniesla ekonómka TJ Slavoj Veľký Šariš p. Janka Špániková, ktorá  

potvrdila nepriaznivý  ekonomický stav hospodárenia TJ. Žiaľ,  bez značnej  finančnej pomoci  

súkromných osôb  by TJ  nebola  rok 2018 „prežila“.  Je preto na každom jednom členovi  , aby 

si túto skutočnosť  uvedomil a snažil sa nájsť  vhodného sponzora, ktorý by  časť výdavkov TJ 

vykryl. 

 7. 100 rokov ŠPORTU vo Veľkom Šariši 

Rok 2019 je významný  hlavne pre TJ Slavoj , nakoľko práve v tomto roku  si  pripomenie 

významné výročie a to 100 rokov organizovaného športu  vo Veľkom Šariši. Oslavy sa 

uskutočnia  22. júna v areáli TJ  pod za záštitou  mesta a KIC .  Pr i tejto príležitosti sa na pôde 

mesta Veľký Šariš  uskutočnili už  dve stretnutia zástupcov  Mesta Veľký Šariš, KIC, FC Pivovaru 

Veľký Šariš, kultúrnej aj športovej komisie.  Dohodli  sa nielen na spoločnom termíne, ale aj 

čiastočnom  programe osláv.  Program síce bude spoločný, no jednotlivé oddiely môžu tento 

program oživiť svojim vlastným programom.  Uskutočniť prestížne zápasy, turnaje , deň 

otvorených dverí  na jednotlivých  športoviskách.  TJ pripravuje  tenisový aj kolkársky turnaj. 

Zatiaľ je všetko v štádiu priprav . Pri tejto príležitosti sa uskutoční  aj ocenenie športovcov 

a dobrovoľných pracovníkov, preto predseda   TJ  vyzval zástupcov jednotlivých oddielov , aby  

pripravili  návrhy na ocenenie, ktoré neskôr prednesie  prípravnému výboru osláv.  

8. Športové triedy vo Veľkom Šariši 

Mesto Veľký Šariš v spolupráci so Základnou školou vo Veľkom Šariši schválili otvorenie 

športovej triedy už v septembri 2019. O tomto pláne oboznámil prítomných členov predseda 

TJ Slavoj Peter Peregrin, ktorý zároveň túto myšlienku podporil a vyjadril aj  presvedčenie,  že 

tento úmysel bude zrealizovaný a prinesie do nášho mesta hlavne pre  deti aj mládež viac 

pohybu aj záujmu o šport.  
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9. Projekt  rekonštrukcie   kolkárne  -  rozbežísk / projekt v spolupráci VUC Prešov / 

Predseda TJ predstavil prítomným členom  projekt  rozbežísk na kolkárni.   VÚC Prešov vypísalo 

výzvu na  obnovu  športovísk resp.  na športové či kultúrne podujatie, ktoré podporí  aj  VUC  

Prešov do výšky 5 000€.  Táto suma by  stačila aj na  výmenu  rozbehovej dráhy  na kolkárni, 

preto  TJ využila  túto možnosť.  Je tam však veľa podobných  projektov a za ich  realizáciou 

stoja aj poslanci VUC, ktorí  majú možnosť podporiť jednotlivé projekty nielen svojim hlasom, 

ale aj finančne.  Predseda  TJ , preto oslovil všetkých prítomných členov , aby aj  pomohli tento 

projekt  podporiť v rámci svojich  možnosti.  

10. Diskusia 

- Šimko Dušan – je veľký problém  s lyžiarskym  vlekom, ktorý poškodil vlastne ukradol pán 

Šuga so svojim vnukom. Je potrebné lyžiarsky vlek zakresliť a dať do majetku mesta resp. TJ.  

Mrzí ho skutočnosť , že za 4 roky čo bol členom športovej komisie, stále apeloval na túto 

skutočnosť, že vlek nie je ani v majetku mesta a tiež ani v majetku   TJ , sa  to neuskutočnilo.  

V súčasnosti preto nemá TJ možnosť preukázať, že pán Šuga  ukradol   a poškodil majetok TJ.   

Keďže LO pracuje na tom, že si zaobstará nový vlek, je potrebné takýmto situáciám predísť 

a dať urobiť predbežné opatrenie a zakázať im vstup na mestský pozemok, čím je Hron, na 

ktorom sú rozmiestnené vleky.  

- Platko Marek – je už niekoľko rokov rozpracovaná štúdia na  cyklotrať  pod Hradom , stále 

sa však s tým nič nerobí.   Nie je to finančne náročnosti a je to v súčasnosti trend k čomu 

inklinuje najmä mladá generácia, tak z tohto dôvodu by mali predstavitelia mesta aj  TJ  

porozmýšľať o vybudovaní tejto trate.  Jednou z možnosti  k realizácii je využiť aj nejakú 

výzvu so zameraním na šport, resp. využiť aj výzvu  Nadácie  vo Veľkom Šariši, ktorá je 

podporovaná  Pivovarom Veľký Šariš. Zároveň vyzdvihol neskutočnú aktivitu  pána Dušana 

Šimka, ktorý je pre všetkých akýmsi stimulom  aj motiváciou zároveň  v LO. Priznal, že ak by 

on  nesršil takou aktivitou, tak ani LO by  nebol tak aktívny. Veľmi mu zato ďakuje a verí , že 

ho takýto optimizmus neopusti ani v budúcnosti.  

 - Žabecký Štefan – hokejová  skupina nadšencov už  funguje niekoľko rokov. Je to však pre 

všetkých  finančne veľmi náročné, preto potrebujú aj  podporu  od sponzorov resp. 

fanúšikov.   A tú môže najlepšie zužitkovať ako členovia  TJ , keďže TJ je občianske združenie 

so svojou vlastnou právnou subjektivitou .  Na svojej členskej schôdzi, ktorá sa uskutoční na 

budúci týždeň si zvolia predsedu a podpredsedu oddielu .  Pracovať budú pod trojčlenným 

výborom , na spoločnej členskej schôdzi si určia aj výšku členského  príspevku.    

- Jaroslav Klimko -    tenisový turnaj, ktorý šarišskí tenisti organizujú každoročne v lete,  bol 

tiež v plánu športovej komisie pri MsZ ,  odkiaľ mal  sľúbené preplatenie cien na tento turnaj 

v sume 300€. Avšak pri zúčtovaní mu  túto faktúru  ekonómka mesta vrátila s tým, že nie je 

možné  preplatiť peniaze, ak to bolo objednávané cez internet a na faktúru.   Bol z tohto 

prístupu  dosť prekvapený aj sklamaný. Napokon tieto peniaze musel uhradiť z poplatkov za  

permanentky.   / Postup preplácania financií mu vysvetlil R. Beran, ktorý je členom športovej 

komisie/  

- Peregrin Peter -   je veľmi rád , že na  základnej škole bol zriadený  kolkársky aj tenisový 

krúžok  a že aj tieto fungujú. Je však na škodu, že tenisový krúžok, žiaden tenista ešte  počas 
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tréningu nenavštívil a že  si tak vlastne ani nemôžu nájsť nejaké tie mladé talent. Je síce 

pravda, že školský rok začína v septembri a sezóna tenistov končí v októbri  resp.  niekedy ,  

čo sa veľmi nezhoduje s kalendárom  tenistov, no aj napriek tomu by bolo dobré na tenisový 

krúžok zájsť a a zhodnotiť ich  začiatočnícke tréningy, prípadne  vybrať nejaký ten talent . Je 

to skvelá príležitosť podporiť  hrať tenis už od detstva. 

Predseda  zároveň pochválil lyžiarov za skvelé pripravenú akciu – Snehová vločka, ktorá tento 

rok zaznamenala nielen bohatú účasť detí, ale aj skvelé pripravený svah a to aj napriek 

veľkým problémom s pánom Šugom.  

11. Návrh uznesenia 

Predseda mandátovej komisie Rastislav Beran skonštatoval, že konferencia TJ Slavoj Veľký 

Šariš je uznášaniaschopná, nakoľko z 25 pozvaných členov je prítomných 23.  

Predseda návrhovej komisie  - Iveta Perecárová  - predniesla návrh na uznesenia: 

UZNESENIE č. 1 

Konferencia TJ Slavoj Veľký Šariš  na svojom zasadnutí dňa 7. februára 2019 schvaľuje  

obnovenie činnosti hokejového oddielu. 

UZNESENIE č. 2 

Konferencia TJ Slavoj Veľký Šariš na svojom zasadnutí  dňa 7. februára 2019  schvaľuje 

hospodársky výsledok za rok 2018. 

UZNESENIE č. 3 

Konferencia TJ Slavoj Veľký Šariš na svojom zasadnutí dňa 7. februára 2019 schvaľuje rozpis  

nákladov  na rok 2019 

UZNESENIE č. 4  

Konferencia TJ Slavoj Veľký Šariš  na svojom zasadnutí dňa 7. februára 2019  schvaľuje 

zrušenie TJ Slavoj Veľký Šariš s.r.o.  

 

Všetky tieto uznesenia konferencia TJ Slavoj Veľký Šariš na svojom zasadnutí dňa 7. februára 

2019  schválila  jednohlasne. 

Súčasťou tejto zápisnice je aj prezenčná listina a správy jednotlivých klubov. 

 

Vo Veľkom Šariši dňa 7. 2019, 

 zapísala Simona Kohútová 

 

                                                                                                                      Peter Peregrin  

                                                                                                          predseda TJ Slavoj Veľký Šariš  

 


